

Ա. Մ. Ավագյան. Առաջին կարգի սահմանափակ ածանցյալ ունեցող մեկ և երկու փոփոխականի ֆունկցիաների դասերի լավագույն մոտարկումը կտոր առ կտոր հաստատուններով	215
Լ. Ռ. Դիրիլե. Պատրիկոթյուններով ինտերպոլացիա Հարդիի կշռային դասերում և տարամետ ինտեգրալների ռեզուլյարիչացիան	236
Ս. Ս. Ղազարյան. Ինտեգրալային անհավասարություններ համալուծ ֆունկցիայի համար Օուլիի կշռային ռեֆլեքսիվ տարածություններում	261
Ա. Հ. Ներսիսյան. Մոտավորություն հարմանիկ ֆունկցիաներով հարթ տիրույթների փակ ենթաբազմությունների վրա	274
Վ. Վ. Ոսկանյան. Պոլիէդրալ տարածություններ. ծայրային օպերատորներ և Բանախ-Մազուրի հեռավորությունը	284
Ա. Մ. Զրբաշյան. Կիսահարթության մեջ բնդանրացված սահմանափակ տևքի ֆունկցիաների հավասարաչափ մոտարկման և Ակուտովիի թեորեմի համանմանի մասին	293

ՀԱՄԱՌՈՏ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Ռ. Ար. Ավետիսյան. Անալիտիկ ֆունկցիաները պարզ կոտորակների շարքով ներկայացնելու մասին	303
---	-----

СОДЕРЖАНИЕ

A. M. Avakyan. О наилучшем приближении классов функций с ограниченной первой производной кусочно-постоянными в одномерном и двумерном случаях	215
V. B. Dybin. Кратная интерполяция в весовых классах Харди и регуляризация расходящихся интегралов	236
S. S. Kazaryan. Интегральные неравенства в весовых рефлексивных пространствах Орлича для сопряженной функции	261
A. H. Nersisyan. Аппроксимация гармоническими функциями на замкнутых подмножествах плоских областей	274
V. V. Voskanyan. Полиэдральные пространства: крайние операторы и расстояние Банаха—Маэура	284
A. M. Djrbashyan. О равномерной аппроксимации функций обобщенно-ограниченного вида в полуплоскости и аналоге теоремы Акутовича	293

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

P. A. Avetisyan. О представлении аналитических функций рядами простых дробей	303
--	-----

CONTENTS

A. M. Avakyan. On the best approximation of functions with bounded first derivative by piecewise constants in one and two dimensions	215
V. B. Dybin. Multiple interpolation in weighted Hardy spaces and regularization of divergent integrals	236
S. S. Kazaryan. Integral inequalities in Orlicz reflexive weighted spaces for the conjugate function	261
A. H. Nersisyan. Approximation by harmonic functions on closed subsets of planar domains	274
V. V. Voskanyan. Polyhedral spaces: extremal operators and Banach-Mazur distance	284
A. M. Djrbashyan (Jrbashyan). On uniform approximation of functions of generalized bounded type in the half-plane and the analogue of Akutowicz's theorem	293

SHORT COMMUNICATIONS

R. A. Avetisyan. On representation of analytical functions as a series of simple fractions	303
--	-----